
Vereniging van Eigenaren “De Waterhof”
           Nieuwsbrief oktober 2008

Omdat er een aantal (belangrijke) punten zijn, die het bestuur met u wil delen is er 
besloten een nieuwsbrief uit te geven. 

1. Samenstelling bestuur
Tot onze spijt heeft Jan Looij – onze administrateur en technische man van het 
eerste uur – aangegeven per 1 januari 2009 zijn bestuurstaak neer te willen 
leggen. Na ruim 13 jaar vindt hij het tijd om het stokje over te dragen aan 
anderen.
U begrijpt, dat deze klap hard aankwam! We kunnen u echter mededelen, dat we 
inmiddels een oplossing voor dit probleem hebben gevonden.
Thea Spruit, onze huidige vice-penningmeester, zal de taak van administrateur, 
en dus de afhandeling van de financiële zaken, over gaan nemen en we hebben 
Marijn van Breemen bereid gevonden de bouwkundige zaken te gaan begeleiden.
In de loop van de komende maanden zal Jan zijn kennis zoveel mogelijk aan 
Thea en Marijn overdragen. 
Voor het geval u Thea of Marijn nodig mocht hebben, hierbij hun adressen en 
telefoonnummers:
Thea: Letland 70, tel.nr. 2141916 of 06 22964840
Marijn: Letland 40, tel.nr. 3693680 of 06 41263196
Jan; alvast namens de hele vereniging bedankt voor je inspanningen gedurende 
al deze jaren! 

2. Servicekosten
Zoals al overeengekomen in de vergadering van maart jl. zullen de servicekosten 
per 1 januari 2009 met 5% verhoogd worden.
In de bijlage vindt u welk bedrag voor u vanaf 1-1-2009 gaat gelden.
Wilt u uw automatische overschrijving tijdig aanpassen?

3. Lichtreclame Firma Smits
Hiervoor is door de gemeente geen vergunning afgegeven.
Reden: in de binnenstad is geen lichtreclame op daken toegestaan.

4. CV-ketel
Omdat er op dit ogenblik meerdere bewoners overwegen een nieuwe cv-ketel 
aan te schaffen, hebben we contact opgenomen met de oorspronkelijke 
installateur om na te gaan, of ons gebouw geschikt is voor een HR-ketel (is er 
een apart rookkanaal per appartement en is dit “HR-voorbereid”). Als die 
informatie op deze manier niet meer te verkrijgen is, zal worden geprobeerd dit 
via andere wegen te achterhalen. Zodra hierover meer duidelijkheid is wordt u 
geïnformeerd. 
Als er bewoners zijn, die inmiddels al een HR-ketel hebben aangeschaft, wilt u 
dan even met Marijn contact opnemen?

Met vriendelijke groet,
Het bestuur van de VvE “De Waterhof”

MMK


